
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 I confirm that the Hong Kong Identity Card/Passport provided is a copy of the original and 
my signature is my own signature. I request the trustee of any Mandatory Provident Fund 
(MPF) schemes in which I am a member to process the transfer application(s) submitted 
together with this document. I agree and understand that my signature provided here would 
be used for the current application(s) only and would not change any of my signature record 
which I have provided to the MPF trustees previously.  
本人確認在此提供的香港身份證/護照是原件的副本，而簽名是本人的簽名。本人要求

任何本人作為強制性公積金計劃 (強積金) 成員的信託人處理與這信件一同遞交的轉移

申請。本人同意及明白在此提供的簽名將僅用於目前的轉移申請，而並不會更改任何

本人過去曾經提供強積金信託人的簽名記錄。  

 
 
 

 
                                                                 . 
Signature of Member 成員簽署 

 


